
Grundejerforeningen Dyrehaven Marielyst 
Den 23. november 2024 

 Referat af bestyrelsesmøde 

Tid: Lørdag den 23. november 2024 kl. 10,00 
Sted: Hos Palle 
Deltagere: Hans-Henrik, Henning, Carsten, Flemming, Niels og John 
Dagsorden 

Referent: John Eggers

Pkt. Emne Konklusion

1 Godkendelse af seneste referat Godkendt og lagt på nettet.

2 Formanden/næstformanden 
orienterer om evt. hændelser siden 
sidste møde. 
 

Forespøgsel om hvorvidt randbeplantning mellem kanal og 
parceller tilhører grundejerforeningen. - Det gør den.

3 Orientering om møde med 
Guldborgsund Kommune vedr. 
afvanding af området  v/Palle 

Guldborgsund Forsyning bedyrer kapasitet til at pumpe vand 
væk, såfremt de er varslet. Der bliver lagt prioriterede planer 
omkring hvordan man kan sikre afvanding. Der pågår 
løbende mødeomkring løsninger. 
Forsyningen kontaktes omkring rensning af brønde af John.

4 Orientering om møde med Refa 
vedr. renovation  v/Hans-Henrik

Diskussion omkring tømning, kørsel og sortering blev 
gennemgået.

5 Status på ny hjemmeside   v/
Carsten 

Ny hjemmeside er bestilt og ved at blive oprettet. - De sidste 
detaljer mangler.

6. Status på etablering af ”nye” 
cikaner og bortskaffelse af bord-
bænkesæt  v/Palle 

Borde-Bænkesæt fjernet. Der lægges store sten med 
refleksbånd i løbet af vinteren, som skal fungere som cikaner.

6 Kassereren fremlægger og 
gennemgår driftsregnskab og status. 

Kasserer fraværende - fremsendt materiale godkendt.

7 Eventuelt Palle: Der er til dato fanget 16 muldvarpe. 


